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Z A P I S N I K

XXIV ( I I I )  zajedničke ajednice Vijeća Skupštine opštine Banja Luka 
od 1 1 . 7 . 1 9 6 8 .g o d in e .

Sjednica je  počela u 9 časova.

Predsjedava i  rukovodi sjeđnicom potpredsjednik Skupšti= 
ne opštine Vojin Kitrov«

Zapisnik vodi radnik organa uprave Sad i ja  P l i ć a n i ć .

S je d n ic i  prisuatvuju  p o s la n ic i :  Milorad Popović, Ridvan 
Memić, Je len a  O ršu l ić ,  Drago B a r i ć , Ismet Hadžimujagić i  Vecko Va= 
runek.

S je d n ic i  p r isu stvu je  6 7 , a odsutno je  33 odbornika.

N a ja v i l i  su izostanak sa s je đ n ic e :  I v i c a  J a j č e v i ć , Vlado 
Duran, B0gdan Marćetić ,  Marko Medojević, Ekrem Muhurdarević i  Meho 
P i r o l i ć .

Nisu n a j a v i l i  izostanak sa s je d n ic e :  Mile B i l i ć , Ljubomir 
Dunka, Slavko G-uzijan, Niko Gvožden, Boško Kopriv ica ,  Duro Korica ,  
Rađe Kremenović, Anto Markić, Lazo P a v ića r ,  Duško Stanković , Va30 Vi= 
šekruna, Stojko Vranješ,  Магко Zec, Bogdan Aleksić»Mirko A n tić ,R e f ik  
Bubo, Boško Grozdanić»Božidar J o v e t i ć ,  Vukašin Mandić,Bojan Petković ,  
Drago P u l j i ć ,  Vera Rojc ,  Teufik Ružđić, Žarko Sab l j ić»Bogoljub  Žuka= 
l o ,  Hašema Vehabović, Sfevan Vukolić .

Predsjedavajući  je  upoznao prisutne sa predloženim i  do= 
punjenim dnevnim redom i  pređložio da se skine s dnevnog reda:

1 . P r i j e d lo g  Rješenja  o davanju naziva ulicama,

2 . P r i j e d lo g  R ješenja  o ođbijanju žalbe Laks D ragiše , na 
ođluku Radničkog sa v je ta  trgovinskog pređuzeća "Uzor" o imenovanju 
d ir e k to ra .

Odbornik Ranko Senić smatra da bi prva tačka dnevnog reda 
trebala  b i t i  jedina na dnevnom redu i  pređlaže da se tako važnom pro= 
blemu posveti  jedna posebna s je đ n ic a .

Predsjedavajući  u odgovoru na ovu primjedbu i s t i č e  da je 
b i lo  neophodno u v r s t i t i  u dnevni red i  o sta le  tačke zbog l je tn o g  pe= 
rioda u kojem se s jednice  ne održavaju.

Ođbornik Slavko Seksan i s t i ć e  fla bi o in fo rm a c i j i  trebalo  
r a s p r a v l j a t i  nakon donošenja Odluke.

Ođbornik Begović Sulejman p o sta v l ja  p i tan je  da l i  će od= 
bornici  b i t i  f i z i č k i  sposobni da r a s p r a v l ja ju  o ovolikom dnevnom ге= 
du, uzimajući u obzir značaj prve tačke.

Predsjeđavajući  predlaže da se rad i  po ovom dnevnom redu 
s tim, da se redćis l i jed  r a s p r a v l ja n ja  mijenja u toku same s je đ n ic e .
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P lavč ić  Milorad predlaže da se kao dopuna unese u dnevni 
red i s p la t a  iznosa od l o . 000,00 đinara Nogometnom klubu BSK i z  bu= 
džetske rezerve .

Nakon d is k u s i j e ,  usvojen je  s l i j e d e ć i  

D n e v n i  r e d

1 . ^snovni zadaci Skupštine opštine i  njenih organa u spro= 
vodjenju Smjernica Predsjeđništva  i  Izvršnog komiteta CK SKJ i  govo= 
ra đruga Tita na VI kongresu S S J ,

2 . I z v j e š t a j  Predsjednika Skupštine opštine 0 izvršen ju  za= 
ključaka Skupštine opštine,  donešenih povodom razmatranja Informaci= 
je  0 elementarnim nepogodama,

3 « Inform acija  0 upisu zajma za izgrađnju i  rekonstrukciju  
puteva u SRBiH,

4 . Inform acija  0 stanju i  problemima z a š t i t e  na radu,

5 . I z v j e š t a j  o radu Ponda zajedničkih r e z e rv i  za 1 9 6 7 . g.

6. P r i j e đ lo g  Odluke 0 osnivanju Fonda za k re d it i ra n je  stan= 
bene izgrađnje ušesnika i  šlanova porodica učesnika NOR-a,

7 . P r i je d lo g  Odluke 0 uslovima otkazivanja  ugovora 0 zaku= 
pu poslovnih prostofloa,

8. P r i je đ lo g  Odluke 0 privremenoj zabrani izgrađnje garaža,

9 . P r i j e d lo g  Zakljuška 0 ođbijanju davanja sa g la sn o st i  na 
otkaz ugovora 0 zakupu poslovnih p r o s to r i ja  Pređuzeća PTT saobraćaja 
od strane Klečina Mile i z  Banjaluke,

10 .  P r i j e đ lo g  R ješenja  0 imenovanju članova Upravnog odbora 
Ponda za k r e d i t i r a n je  stambene izgrađnje  učesnika i  članova porodi= 
ce učesnika NOR-a,

1 1 . P r i j e đ lo g  Rješenja  0 zaduženju opštine Banjaluka na kre= 
d i t  od 2 . 4 5 4 . 9oo,oo đinara za kupovinu stanova za učesnike NOR-a,

1 2 . P r i je d lo g  Zaključka 0 odobrenju završnih računa fonđova 
opštine Banjaluka za 1 9 6 7 .gođinu,

1 3 .  P r i je d lo g  Zaključka 0 davanju sa g la sn o st i  na f in a n s i j s k e  
planove fondova opštine Banjaluka za 1968.godinu,

1 4 . P r i j e đ lo g  Rješenja  o raz r je šen ju  grad ј evinskog inspekto= 
ra Skupštine opšt ine ,

1 5 . P r i j e d lo g  Rješenja 0 postav l jen ju  gradjevinskog inspek= 
tora Skupštine opšt ine ,

1 6 . P r i j e d l o z i  r je š e n ja  1 zaključaka i z  o b la s t i  imovinsko 
pravnih poslova,

a ) - P r i j e d lo g  zaključka 0 d o d je l i  gradjevinskog neizgrsđj^nog 
zem ljišta  Stambenom pređuzeću Banjaluka rad i  p roš iren ja  fabrike 
"Kosmos",
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b) Prioedlog zaključka o dod je l i  gradjevinskog neizgradje= 
nog zem ljišta  Stanbenom preduzeću Banjaluka» radi izgradnje parking 
prostora u u l i c i  Moše P i ja d e ,

c) P r i je d lo g  zaključka o đ o đ je l i  gradj evinsLog neizgrad,je= 
nog zem ljišta  Stanbenom pređuzeću Banjaluka rad i  izgradnje stanbene 
zgrade u u l i c i  coše Mažara,

d) P r i зedlog zaključka o đod je l i  gradjevinskog neizgra je= 
nog zem ljišta  Stanbenom preduzeću Banjaluka rad i  izgradnje univerzal=
ne prodavnice u u l i c i  Miše Stupara,

e) P r i je d lo g  zaključka o đod je l i  gradjevinskog neizgradje= 
nog zem ljišta  Stanbenom preduzeću Banjaluka rad i  proš iren ja  Pabrike 
c e lu fo z e ,

f )  P r i je đ lo g  zaključka o d od je l i  građjevinskog neizgrađje= 
nog zem ljišta  Stanbenom preduzeću Banjaluka rad i  izgradnje  stanbene 
zgrađe u u l i c i  Avde Hercegovca,

g) P r i j e đ lo g  zaključka o d o d je l i  gradjevinskog neizgradje= 
nog zem ljišta  Stanbenom pređuzeću Banjaluka rad i  izgradnje  stanbene 
zgrađe u Kozarskoj u l i c i ,

h) P r i je đ lo g  zaključka o dozvoli  prodaje poljoprivređnog 
zeral j iš ta  u đruštvenoj s v o j in i  Kovačević Miše Tomi u k .o . Iv a n jsk a  
rad i  izgrađnje stanbene zgrade,

i ) P r i j e đ lo g  r je š e n ja  o u tvrd j ivan ju  opšteg in teresa  za po= 
s t a v l j a n j e  objekta za prenos i  razvođjenje e lek tr ičn e  energi je  na zem 
I j i š t u  u k . o . Dragočaj , i  to k . č .  br.  1 3 2 о Д  i  1 3 - 8 / 2  upisane u z .k .  
u l . b r .  76 k .o .  Dragočaj.

1 7 - Inform acija  o radu i  nalazu Komisije koja je v r š i l a  pre 
i s p i t i v a n j e  p r a v i ln o s t i  lo k a c i je  Žkole za radnička zanimanja u u l i c i  
Moše P i ja d e ,

1 8 . Informacija  o izvršen ju  zaključaka Skupštine opštine 
donesenih na s je đ n ic i  24 .6 .1968.gođine povodom razmatranja Informaci= 
je  o upotrebi sređstava Ponda za puteve opštine Banjaluka za 19 6 8 .g.

1 9 - P r i j e d lo g  Odluke o dopuni Odluke o opštinskim ađmini= 
s trat ivn im  taksama,

20. P r i je d lo g  Odluke o izmjenama Ođluke o radnom vremenu 
u organima uprave Skupštine opštine Banjaluka,

2 1 . P r i je đ lo g  Rješenja o zaduženju opštine Banjaluka na 
iznos od 5oo.ooo,oo dinara,

2 2 . P r i je đ lo g  R ješenja  o korišćenju Rezervnog fonda opŠti= 
ne Banjaluka,

2 3 . P r i je d lo g  Zaključka 0 potvrđ jivan ju  Statuta  Mjesne za= 
jednice Ž im ić i ,

2 4 . P r i j e d lo g  Zaključka 0 pregledu Odluke 0 izmjeni Statuta  
Hotelsko u g o s t i t e l j s k o g  pređuzeća ” Bosna",

2 5 . P r i je d lo g  Zaključka 0 pregleđu Odluke 0 izmjeni Statu= 
ta pređuzeća "Poljoremont”

2 6 . P r i je d lo g  Rješenja 0 u tvrd j ivan ju  opšteg in teresa  za 
izgradnju nisko naponske mreže u Dragočaju,
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2 7 « P r i je đ lo g  Zakljgčka o davanju na korišćen je  gradjevin= 
skog zem ljišta  u u l i c i  Rudarskoj Mirnić Gojku i z  Banjaluke,

28. P r i j e d lo g  Rješenja  o korišćenju budžetske rezerve .

AdJL

P r i j e d lo g  Programa mjera za sprovodjenje Smjernica Pred= 

s je d n iš tv a  i  Izvršnog komiteta CE" SKJ o najvažnij im zadacima Skup= 

š t in e  opštine i  njenih organa u narednom periodu.

I z v j e s t i l a c  potpredsjednik Ante Vukić je  pročitao P r i je d lo g  
programa k o j i  se p r i la ž e  uz zapisn ik .

Zatim je  vodjena s l i j e d e ć a  d i s k u s i j a :

Odbornik Begović Sulejman je rekao:"Pošto  smo zak asn i l i  sa 
Programom da Smjernice ne prođju samo tako bez r e z u l t a t a ,  moramo ener- 
g i č n i je  p r i ć i  njihovom sprovod jen ju" . Pored toga Begović smatra da 
bi se u i n t e g r a c i j i  i  k oop erac i j i  dalo daleko v iše  u č i n i t i ,  a ako ne= 
ma dovoljno s a m o in ic i j a t iv e , treba pr im jen it i  i  druge metode.

I s t i č u ć i  potrebu za e f ik a s n i j im  mjerama, pređlaže da:

1 .  S a v je t  za privredu p r iđ je  izučavanju problema i n t e g r a c i j e  
da dajsvoje s u g e s t i j e ,

2 . P i tan je  raspođje le  podvrgnuti proučavanju, a zbog pre = 
t je r e n ih  raspona l i č n ih  đohodaka dati  konkretne preporuke.

Osim toga odnos l i č n ih  dohodaka izmedju privrednih i  nepriv= 
rednih d je la t n o s t i  s v e s t i  u r e a l n i j e  okvire i  pokrenuti p itan je  od= 
govornosti  rukovodilaca t ih  o r g a n iz a c i j a .

3 .  P i ta n je  honorara je  jedno od vr lo  važnih, zbog čega bi  bi=
10 neophodno da se to odmah l i k v i d i r e .  U vezi s tim naveo je  primjer 
kada je  Predsjednik Skupštine opštine održao poseban sastanak radi 
prijema na rad oko 6o-7o nezaposlenih tehničara u vrijeme kađa je  
Stanbeno preduzeće đavalo visoke honorare tehnićarima k o j i  su već bi=
1 1  u radnom odnosu.

4 . S l i j e d e ć e  p itan je  je  bogačenje pr ivatn ika  o kojem takodjer 
treba zauzeti stav  i  r e ć i  nešto konkretn i je .

Odbornik F a i l  I v i c a :

Predlaže da se u sv o j i  kompletan Program, a da se odredi rok 
od 5-6 mjeseci u kojem bi stručne službe priprem ile  m a ta r i ja l  o ko= 
jem bi se k asn i je  diskutovalo i  k o j i  bi se još  dopunio, a l i  da to ne 
bude neka odbornićka kom is i ja .

Odbornik Ivanić  Jovo:

PođržaV8 d isku s i ju  Begovića.Smatra, da ukoliko smo protiv  
uvodjenja vanrednog doprinosa, treba maći r je š e n je  za podmirenje gu= 
bitaka so c i ja ln o g  os igu ran ja .  Ne s laže  se sa povećanjem broja in= 
spektora,  nego predlaže da in sp ek c i je  d je lu ju  za jednićki .Skupšt ina  
opštine bi se treba la  pozabaviti  pitanjem osnovne zđravstvene zaš= 
t i t e  i  s o c i ja ln o g  os igu ran ja .
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1-stiČe, da je 9»danuara postavio p itan je  honorara za teh= 
ničare  i  prosvjetne rađnike da ni do danas n i j e  dobio odgovor, znači 
da smo mogli i  r a n i je  reagovati  ne čekajući  Smjernice. Mjesne zajed= 
nice bi t rebale  t r a ž i t i  pomoć u otkrivanju  nezakonskih i  n e s o c i j a l i s =  
t ič k ih  pojava.

Odbornik K ru t i ja k  J o s i p :

Predlaže da se Program u sv o j i  onakav kakav j e s t , j e r  svaka 
dopuna bi ođvela u k ra jn o s t .

P o s ta v l ja  p itan je  prijema učenika kod pr ivatn ika  i  pređu= 
zeća koja nemaju s j e d i š t e  u B a n ja lu c i .

Odbornik Osmančević:
U đ i s k u s i j i  i s t i č e  da u Programu n i je  dovoljno rečeno o 

i n t e g r a c i j i  zđravstvenih s lu ž b i .  I n te g r a c i j a  zdravst .  s lu žb i  n i je  za= 
vršena, i z  dva raz loga :

1 . Zdravstvene ustanove nejednako poslu ju ,
2 .  Sredstva za l ič n e  dohotke ulažu se nejeđnako.
Treba i n s i s t i r a t i  da stručne službe Komunalnog zavoda za 

s o c i ja ln o  osiguranje  izuče i  objektivno prikažu s ta n je  u socijalnom 
osiguranju i  zdravstvene ustanove razrade k r i t e r i j e  ugovaranja,  pa i  
k r i t e r i j e  za l ičn e  dohotke.^eophodno je  i  đonošenje Zakona o orga= 
n i z a c i j i  zdravstvenih s lu ž b i .

Odbornik Senić Ranko:

Sm8tra, da je  slabo obradjeno p itan je  odgovornosti struč= 
nih s l u ž b i . 2atim i s t i č e :  da bi treba lo  onemogučiti s o c i ja ln e  nejed= 
nakosti  i  u t v r d i t i  da n a j v i š i  l i č n i  dohodak ne bi  smio b i t i  iznad 
2 . 2oo dinara, koliko ima i  predsjeđnik Skupštine opšt ine .

l i c a  koja imaju solidne penzije  ne bi trebalo  zadržati  
u radnom odnosu. Za honorarne radove trebalo  bi nekog pozvati na od= 
govornost.

Pođbacile su poreske i  inspekc i jske  s lužbe,  predsjednik 
bi morao imati b o l je  podatke o tim kretanjima.

Skupština kao c je l in a  treba b i t i  jeđinstvena i  š iroko g le  
dati  na sve probleme, j e r  kod odbornika ima pojava lokalizma, zastu= 
paju samo svoj кга ј  i l i  o rg a n iz a c i ju .

Trebalo bi stvarno u t v r d i t i  koliko je nezaposlenih u na= 
šem gradu.Postojanje  t r i  u g o s t i t e l j s k a  pređuzeća u našem gradu nema 
nikakvog opravdanja, a pogotovo što je  raz log  tome obezbjedjivanje  
radnog mjesta l ic ima koja se nalaze na radnim mjestima d irektora ,  a 
mogao bi to b i t i  jedan k o j i  bi  bio n a jsposobni j i  od n j ih .

D ezintegrac i ja  i  nedostatak koorđinaci je  po sto j i  i  u 
drugim granama privrede.Banka ne bi smjela davati  k red it  bez saglas= 
n o st i  Skupštine opštine i l i  Sav jeta  za pr ivredu.

Treba prići analizi bogaćenja i socijalne nejednakosti.

Tatić Stanko:
U d i s k u s i j i  i s t i č e ,  da je  i  poređ toga što Skupština op= 

š t in e  n i je  nađležna da odredjuje l ič n e  dohotke u radnim organ izac i ja=  
ma trebala  pozvati na ovu sjednicu sve d irektore  i  u t i c a t i  na n j ih  da 
k o r ig i ra ju  v is inu  l i č n ih  đohodaka u svojim rađnim organimacijama*
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Vanredni doprinos nema opravdanje i  ako se ima u vidu kako 
melo k o r i s t i  imaju po l jopr ivređni  os ig u ran ic i  od os iguran ja ,  oni će 
se rađe odreći so c i ja ln o g  o s igu ran ja ,  nego p r i h v a t i t i  иуо̂ КрчЗ jen je 
ovog doprinosa.

Zenić Dobrivoj:

Bojim se da Program ne ostane na pap iru , zbog ćega bi Skup = 
š t in a  opštine morala preuzeti  na sebe ođgovornost za sprovodjenje ovii  
sm jern ica .

I s t in a  je  da in t e g r a c i j a  u u g o s t i t e l j s t v u  n i je  u sp je la  zbog 
otpora d irek to ra .

Grad ima v iše  kamiona u privatnom sektoru nego u đruštve= 
nom, a l i  ih je  malo p r i ja v l je n o  i  oporezovano.

U g o s t i te l j s k e  radnje se otvara ju  na svakom koraku, a pore= 
zi  se izb jegava ju  na razne naćine.Zasto neko ne povede габипа o tome?

Pjanić  Mahmut:

Dobar dio Programa odnosi se na stručne službe.Kriminal u 
p r ivred i  zahtjeva da radne o rg an izac i je  traže pomoć od SUP-a a l i  unu= 
t ra šn ja  kontrola često nema stručnih k v a l i f i k a c i j a  za otkrivanje  k r i v .  
đ je la .S lu žb a  SUP-a neće reagovati  samo kad se netko j a v i ,  bego će pri= 
m jen j iva t i  propise po službenoj dužnosti i  reagovati  u svakom sluča= 
j u .  Ima primjera da radne o rg a n iz a c i je  sprečavaju i l i  s negodovanjem 
dočekaju organe SUP-a.

SUP-a će p o l i t ičk u  s i t u a c i j u  Skupštine opštine u svom đome= 
nu stručno podržat i ,  iako još  n i je  đovoljno stručno i  tehnički ospo= 
sobljen  •

A li  SUP-u treba poklonit i  v iše  povjerenja i  sarađnje i  ne 
p o s t a v l j a t i  p i tan je  zašto to SUP radi  kada služba reag ira  na neku 
p r i ja v u  i  obavlja  svoju fu n k c i ju .

Romčević Vlado:

U s lu ča ju  im tegrac i je  ИР01 joremonta" ,  ' 'Autoservisa” i  ”Au= 
tokrajine '* ,  činjeno je nekoliko pokušaja a l i  bez uspjeha, j e r  se ni= 
su dovoljno angažovali  drugi f a k t o r i .

Pokušalo se i  sa integracijom  u t r g o v i n i ( '’ Voćar” , "Uzor" i  
"Krajinapromet” ) ,  a l i  opet bez uspjeha zbog toga što su odgovorne sna= 
ge zakazale.

Za "Građu" i  "Metal" sve je  učinjeno a l i  je  na referendumu 
propalo.Treba p o o š t r i t i  p i tan je  moralne i  p o l i t i č k e  ođgovornosti.

U "T rž n ic i "  je  i  đa l je  direktor k o j i  je  član SK, a provodi 
p o l i t ik u  suprotnu stavovima Skupštine opšt ine .

Odobrenje za zanat. i  u g o s t i t e l j s k e  radnje moraju se d a t i ,  
ako su ispunjeni  u s l o v i .

Postoje  programi razvoja  zanatstvai* pol joprivređe  i  kućne 
r a d in o s t i ,  a l i  ih mogu sp ro vest i  samo radne o r g a n iz a c i j e , a ne Skup= 
š t in a  opštine .

Verem Ahmet:

Trebalo je  da i  drugi društveni organi pripreme akcione pro= 
grame za sprovodjenje Smjernica.Treba u t v r d i t i  rokove i  način a k c i j e ,
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fcao i  гок za podnošenoe i z v j e š t a j a  o izvršenom.
U nekim slučajevima Skupština opštine je  mogla i  r a n i je  

i n t e r v e n i s a t i , npr. na stan je  u za š t i t n o j  rad ion ic i  "DES" ш  u Cen= 
tru za povećanje plodnosti  domaćih ž itrot in ja .  Na ovakve anomalije tre= 
ba Sfcupština opštine da reagu je ,  bez obzira na formalne propise .

Štampa bi t rebala  da o b a v i je s t i  javnost  da je  nekad Skup= 
š t in a  opštine i  r a n i je  reagovala ,  a l i  da n i je  b i lo  razumijevanja od 
v i š ih  organa k o j i  donose propise .

Ne bi trebalo  o d re đ j iv a t i  plafone i  raspone l ičnog  dohotka, 
a l i  bi mogli u t i c a t i  na uslove p r i v r e d j i v a n j a , npr. putem procenata 
k o j i  pripadaju S$anbenom pređuzeću.

Hrnjaz ^adovan:

Rad in sp ekc i ja  bio je deta l jno  razmotren, Problemi su u
sl i jeđećem :

1 . Nepostojanje adekvatnih propisa za sprećavanje bogaće= 
nja i  mahinacija,

2 . Neke službe nisu još kadrovski i  tehnićki  o sp o so b l jen je .
U septembru će Skupština opštine razmatrati  rad uprave

i  đrugih državnih organa i  pređložiće izmjene u o r g a n iz a c i j i  pores= 
ke i  drugih s lu ž b i .  A l i  pored ove kontrole treba i  društvena od stra=  
ne gradjana i  đ ru štven o-po l it ićk ih  o r g a n iz a c i j a .

Predsjednik Babić Živko:

U svim oblastima ima mnogo problema. U zđravstvu i  soc .  osi= 
guranju treba da prvo same radne organ izac i je  prouče šta se može uči= 
n i t i , a onda i  Skupština opšt ine .

Ne treba i z r a ž a v a t i  sumnje da l i  ćemo u s p j e t i ,  j e r  to po= 
goduje a n t i s o c i j a l i s t i č k i m  elementima.Stanje je  takvo da se mora us= 
p j e t i . T i t o  je  govorio o greškama v iše g  rukovodstva.Mi treba da se os= 
vrnemo na svoje  greške.

Ni s v i  funkcioneri k o j i  su p o č in i l i  po neku grešku ne tre= 
baju se o sudit i  generalno, da ne izgubimo i  neke dobre kadrove.

U septembru treba i z r a d i t i  i z v j e š t a j  o učinjenom i  pripre= 
miti akcioni program za naredni period.

K v a l i t e t  programa biće u njegovoj r e a l i z a c i j i .

Popović Milorad:
Treba i z v r š i t i  r e v i z i j u  budžetske potrošnje i  s t v o r i t i

sredstva  za pomoć p r iv r e d i .
K re d i t i ra n je  i  s t ipendiran je  u s l o v i t i  uspjehom.
Razmotriti  i  probleme u o b la s t i  visokog šk o ls tv a .
I z u č i t i  na području naše komune raspone plata  i  p o l i t ik u

đoprinosa i z  l ičnog  dohotka.
R e v id i r a t i  odluke koje bi s p re č i le  izv ršen je  Programa.

Kajkut:
U putit i  Program Mjesnim zajednicama SSRN i  Sindikatu i  ođ= 

mah p r i s t u p i t i  sač in javanju  spiskova l i c a  koja obav l ja ju  privatnu đje= 
la t n o s t .

O bjav it i  Program u l i s t u  "G las " .
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Dragić Dragoljub:
Soc i ja ln a  nepravda nanosi štetu  političkom sistemu,kao i  

nacionalna n e t r p e l j i v o s t  i  r a z l ik a  u položaju.  Treba u b la ž i t i  ras= 
pone u platama sm an jit i  honorarni rad i  r j e š i t i  problem nezaposlenos= 
t i .

P o s ta v l ja  p itan je  da l i  je  pravilno da u jednoj porođici  
budu zaposleni s v i  č lan o vi ,  dok na drugoj s t ra n i  u i s t o  tako brojnoj 
porodici  zaposlenje dobija samo jedan č lan .

Potpredsjednik Vojin Mitrov:

Potrebno je  da se u načelu složimo sa predloženim Programom 
bez obzira na kratko vrijeme za proučavanje i s t o g ,  a na s je đ n ic i  ko= 
ja  <5e se zakazati  u septembru nakon što se prouči,  treba i z n i j e t i  
konkretne mjere.

Nakon d isk u s i je  Program je  jeđnoglasno usvojen sa zaključkom 
da se u septembru pođnese i z v j e š t a j  o izvršenom i  program a k c i je  za 
s l i j e d e ć i  period.

Ad. 18

Informacija  o izvršen ju  zaključaka Skupštine opštine donese= 

nih na s je d n ic i  2 4 . 6 . 1 9 6 8 .godine povodom razmatranja Informacije  o 

upotrebi sredstava Ponda za puteve opštine Banjaluka za 1 9 6 8 .gođinu.

I z v j e s t i l a c  Zijad Kadenić, upoznao je  prisutne da je  Uprav= 
ni odbor Fonda pr ihvat io  preporuke Skupštine opšt ine ,  a u vezi a s fa l=  
t i r a n ja  u l i c a  i  tro toara  u Martićevoj u l i c i  i  ulicaraa M.Višnjića i  
Pe lag ića  kao i  izgradnju mosta u Bočcu.

U tu svrhu Upravni odbor se obratio za stručno m iš l jen je  
Projektnom birou i  poduzeo akc i ju  kako bi se nakon pr ikupljan ja  do= 
kumentacije p r i š lo  r e a l i z a c i j i  ovog objekta.

Milorađ Popović:

P o s ta v l ja  ? i t a n je  da l i  stvarno treba takav most i  i s t i č e  đa 
ne bi trebalo  g r a d i t i  betonski most tamo gdje nema potrebe za tim.

Ađ»6.
P r i je d lo g  Odluke o osnivanju Ponda za k r e d i t i ra n je  stanbene 

izgradnje  učesnika i  članova porođice učesnika NOR*-a:

I z v j e s t i l a c  Načelnik S e k r r i t a r i j a t a  za društvene službe Raj= 
ko Kuzmanović.

Predsjednik Živko Babić predlaže da S a v je t  umjesto 8 ima lo 
članova i  pređsjednika .

Ođbornik Slavko Seksan pređlaže izmjenu u članu 1 6 . uto l iko  
što bi trebalo dodati r i j e č i  "đa se daje učešće u kređ itu"  za kupovinu 
stana učesnicima NOR-a.

ZAKLJUČAK: Odluka sa predloženim izmjenama jeđnoglasno je
usvoj ena
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Ad» 7«

P r i je đ lo g  Ođluke o uslovima otkazivanja ugovora o zakupu 

poslovnih p ro sto r i ja «

Pragan O lu jić  daje objašnjenje  da nema razloga da se spori  
j e r  se l i c i t a c i j a  zakupnine do odredjene v is ine  može provest i .N akon 
toga je  jednoglasno usvojena predložena odluka•

Ad • 8.

P r i je d lo g  Odluke o privremenoj zabrani izgradnje garaža.

Odbornik Osmančević predlaže da se odredi rok u kojem će 
se priprem iti  i  i z r a đ i t i  Odluka o izg ra d n j i  garaža.

Milorad Popović: Neka ta j  гок bude do kra ja  godine.

ZAKLJUČAK: Jednoglasno se usvaja  pređložena Odluka.
U roku od 6 mjeseci od dana stupanja na snagu Odluke o pri=  

vremenoj zabrani izgradnje garaža,  treba i z r a d i t i  Odluku o izg ra d n j i  
ga raža .

Ad» 2 .

I z v j e š t a j  predsjednika Skupštine opštine o izvršen ju  zak= 
l jučaka  Skupštine opštine donešenim povodom razmatranja Informacije  o

elementarnim nepogodama.

Predsjednik Živko Babić pođnio je i z v j e š t a j  k o j i  se p r i la ž e
zapisniku.

Nakon podnešenog i z v j e š t a j a  pređsjeđnik Zivko Babić pred= 
lo ž io  je P r i je đ lo g  predračuna prihoda i  rashođa za sanaci ju  posledi= 
ca od poplave i  to :

sređstva i z  budžeta SRBiH 1 ,000.000,00 din.
" i z  rezervnog fonda opštine

B Luka 500.000,00 и
и i z  budžeta opštine Banja Luka

od oslobodjenih anuiteta  75o.ooo,oo и

Skupština opštine treba da donese Rješenje  0 korišten ju  
Rezervnog fonda na 1 ,000.000,00 din. a 500.000,00 din. za koje će se 
Skupština opštine zađužiti  kod banke unose se u predračun prihoda s 
tim što će se k asn i je  u p otreb it i  kad se o s tv a r i  p r i l i v  prihođa.

Pređlaže se donošenje R ješenja  0 oslobađjanju Komunalnog 
pređuzeća "Put" i z  Banjaluke od obračunavanja kamate na poslovni fond.

Varunek Vecko pođnosi i z v j e š t a j  k o j i  se p r i la že  zapisniku.

Ibrahimbegović Dževad: P0s t a v l j a  p/tanje iz l jevn o g  kanala 
ispod kavane preko puta Kastela.Kako s p r i j e č i t i  zagađjivanje  vode ne= 
ko l iko  metara iznad k u p a l iš ta?

L0l i ć  Vlađimir: P0s t a v l j a  p itan je  da l i  će se sm an jit i  po= 
rez  poljoprivrednim proizvodjačima k o j i  su p r e t r p j e l i  štetu о<Ј



lo

poplave.
Pređsjeđnik Živko Babići  To se razmatra u Republičkoj

sk u p š t in i ” .
P lavč ić  K i lo ra d : "Sutra je  Skupština Republ. zajeđnice za 

s o c i ja ln o  os igu ran je ,  pa pređlažem da odbornik Csmančević podrži za= 
h t je v  ”S in te t ik a "  za dodjelu sređstava za i n v a l i d e . "

Predsjednik Živko Babić:  Objašnjava da će зе pređloženih
1 8о.ооо,оо din. za S av je t  Narodne odbrane u p o tre b i t i  za nabavku op= 
reme za z a š t i tu  ođ elementarnih nepogoda, a loo.ooo,oo za opremu 
Vatrogasnom vođu.Csim toga Pondu za puteve trebalo  bi 8 2 o.ooo,oo din 
koje bi  trebalo  t r a ž i t i  od Republičkog fonda za puteve , a u svrhu i z  
građnje makađamske ceste oko Ade -  Vrbanja zatim u pravcu Pr i jedor=  
ske ceste i  Bronzanog Majdana (nekoliko km.).

ZAKLJUČAK: Jednoglesno зе usvaja  i z v j e š t a j  i  p r i je d lo g  
predsjednika Živka Bebića*

Ad. 2o.

P r i je d lo g  Odluke 0 izmjenama Odluke 0 radnom vremenu u 

organima uprave Skupštine opštine Banjaluka.

I z v j e s t i l a c  Krnjaz Rađovan, načelnik  S e k r e ta r i ja ta  za 
inspekc i jske  poslove,  obrazložio je potrebu izmjene Ođluke 0 radnom 
vremenu, n a g la š iv š i  da je  to pokrenula Sindikalna podružnica koja je 
i  pređ lož i la  da početak rađnog vremena bude u 6 časova l j e t n o ,  a 
zimsko u 7 časova.

Cdbornik Vlado Zeba pođržava p r i je d lo g  Sindikalne pođruž 
nice za početak radnog vremena u б časova.

Pređsjeđnik Živko Babić i s t i č e  da to n i je  u redu i  đa je 
početak rađnog vremena od 6,3o časova u svakom s lu ča ju  p o v o l jn i j i  za 
stranke koje rade đo 14 časova.

Mirko K a š l j e v i ć :

Pošto sve druge ustanove rade od б časova, to bi pređsta 
l j a l o  poteškoću za majke koje vođe đjecu u obdanište.

za p r i j e d lo g  đa radno vrijeme l je tn o  počinje u 6.30 ča= 
sova, a zimsko u 7 časova g la sa lo  je  66, a jedan odbornik glasao je  
p r o t iv .

ZAKLJUČAK: Usvaja se Odluka o izmjeni Cđluke 0 rađnom 
vremenu u organima uprave Skupštine Oištine Banjaluka.

Ađ. 3 .

Inform ecija  o upisu zajma za izgradnju i  rekonstrukciju  

puteva u SRBiH (^ r i laž e  se zapisniku)

^dbornik P a i l  Iv ic a  p o stav l ja  p itan je  zašto još  nisu uru 
čene obveznice za zajam?

I n s i s t i r a  đa se bo l je  organizuje p r iku p l jan je  zajma od
penzionera
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P la v č ić  Milorad:
Opština bi t reba la  preuzeti  ubiranje zajrn  od po l jopr iv=  

rednih proizvodjača s tim da se 1 $  daje na ime troškova u b ira n ja .
Predlaže da se obezbjeđi jeđan s t a l n i  rađnik k o j i  bi ra= 

dio u K0m i s i j i  koja je s ta ln a .
ZAKLJUČAK: Potrebno je da služba S e k r e t a r i ja t a  za finan= 

s i j e  i s p i t a  način vođjenja ev iden ci je  i  opsluživanja Komisije a ako 
treba pomoć Skupštine o p št in e , naknađno će se p r u ž i t i .

АД... А*

Inform acija  o stanju i  problemima z a š t i t e  na radu (pri= 

laže  se zapisn iku).
Naćelnik s e k r e t a r i j a t a  za inspekci jske  poslove Radovan 

Hrnjaz: Problem z a š t i t e  ma radu već se dugo p o s ta v l ja .P o s to je  pređ= 
s t a v n i š t v a  i z  S ara jeva ,  Zagreba i  Niša a l i  to n i j e  dovoljno.

^dbornik F a i l  I v i c a :
U d i s k u s i j i  i s t i ć e  da n i je  za podržavanje nikakvog Z8vo= 

da, j e r  bi  to s tv a ra lo  kom plikac i je , pa bi mogli,ako bi mi formira= 
l i  Zavod, imali  s i t u a c i ju  kao u Zagrebu kada nisu p r iz n a l i  kompreso= 
re rađjene u Doboju.

Radovan ^rn jaz :
2avodi nemaju strućne službe zbog ćega je  ta j  problem 

postavl jen u Republičkom zavođu, zato i s t i ć e  potrebu formiranja 
takve ustanove,

Načelnik S e k r e t a r i ja t a  za privređu Vlado Romčević: Is= 
t i č e  đa Niški zavod treba pomoći, j e r  se “̂ ara jevsk i  zavod n e lo ja l=  
no odnosi prema njima.

Odbornik J e f t o  Š o la ja :
Ukazuje na ocjenu podvučenu na s t r a n i  9 » o e k s p lo a t a c i j i  

radne snage u nekim radnim organizacijama i  i s t i č e  đa bi in sp ekc i je  
t reba le  i s p i t a t i  i  konkretno u t v r d i t i  ovakve pojave o čemu bi pri= 
premile informaciju za iduću s jed n icu .

Predsjednik Sav jeta  za rad Pegan Anton:
U đ i s k u s i j i  i s t i č e ,  da i z  ove Informecije  p r o iz i l a z i  đa bi 

neki Zavod bio u s i t u a c i j i  da se z a tv o r i .  P o s ta v l ja  p itan je  da l i  
p o s to j i  nekakva dokumentacija da će ta ustanova o s t v a r iv a t i  prihode 
je r  ako bi se Skupština opštine ođluči la  na davanje saglasnosti ,mo= 
r a la  bi imati neku đokumentaciju na osnovu koje bi đala sa g la sn o st .  
Smatra da po ovom što smo č u l i  ima osnova za postojanje  takve usta= 
nove, a l i  koliko bi to k o r i s t i l o  našoj p r iv re d i?

Š e f  In sp ek c i je  rada Boško V la in ić :
Obrazlaže da je bio sastanak po p itanju  sprovodjenja 0s=

novnog zakona o radnim ođnosima ss  zadatkom da se to i s p i t a ,  a oče=
kuje se i  izmjena Zakona. Naglašava da in sp ek c i ja  ne k o r i s t i  ni jedan 
ni drugi zavod.
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Potpređsjeđnik Ante Vukić: Pređlaže da se ova Informacija  
usvoni i  primi na znanje ne upušta juć i  se u to k o j i  će to zavod bi= 
t i . I s t i ć e ,  da Skupština opštine nema obavezu u donošenju b i lo  kak= 
vog akta o osnivanju b i lo  kojeg zavode.

Odbornik F a i l  I v i c a  p o stav l ja  p i tan je  zašto pr im iti  In= 
formaciju kađ se ove Skupštine ne t ič e  k o j i  će od zavođa b i t i  оз= 
novan, je r  samim primanjem Inform acije  s t v o r i l a  bi se i  neka oba= 
veza .

Potpredsjednik Ante V u k ić : " Iz  Inform acije  ne p r o iz i l a z i  
nikakva obaveza za Skupštinu opšt ine ,  od kojeg zavoda će radne orga= 
n i z a c i j e  uzimati usluge,  nas se ne t i č e " .

Radovan Hrnjaz: Upozorava da d isk u s i ja  odbornika F a i la  mo= 
že u n i j e t i  pometnju, јег  ako će doČi do neke e k sp lo z i je , in sp ek to r  
će b i t i  pozvan na odgovornost .Stavl ja  do znanja Skupštini da Niški 
zavod formira ustanovu ne t ra ž e ć i  nikakve obavaze od Skupštine op= 
š t i n e .

Milorađ Popović c i t i r a  tek s t  In fo rm ac i je ,gd je  s t o j i : " T r e =  
balo bi pođržati  formiranje tog zavoda i  omogućiti p r o s t o r i j e " .

Potpređsjednik Vojin Mitrov: 1 s t i č e  da bi c i jene i  usluge 
t ih  zavoda trebale  b i t i  m jer i lo  po kojem će se radne organ izac i je  
o p r e d je l i t i  za jedan od n jih*

ZAKLJUČAK: Prima se na znanje Informacija  bez ikakvih oba= 
veza od strane Skupštine opštine .

Ad» 3 *

I z v j e š t a j  o radu Ponda zajeđničkih r e z e rv i  za 1967.gođinu. 

Usvojen je  bez d i s k u s i j e .

Ad« 9 -1 6  i  21 i  22

P r i j e d l o z i  Rješenja  i  zaključaka usvojeni  su jeđnoglasno, 
bez d i s k u s i j e .

Ад. 1 9 .

P r i je d lo g  Odluke o dopuni Odluke o opštinskim administra= 
tivnim taksama usvojen je jeđnoglasno.

Ad. 2 3 »

P r i je đ lo g  Zaključka o potvrd jivan ju  Statuta  Mjesne zajedni=

ce Š im ić i .
I z v j e s t i l a c  š e f  Odsjeka za društvene službe Rodoljub Ko=

v a č e v ić .
P r i je d lo g  je useojen jednoglesno bez primjedbi.

Ad. 2 4 .

P r i je đ lo g  Zaključka o pregleđu Odluke o izmjeni Statuta 

Hotelskog u g o s t i t e l j s k o g  preduzeća "Bosna".
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Safet  P i l ip o v i ć :  Smatra da u uslovima za izmjenu direktora 
n i je  trebalo  i s p u š t a t i  srednju spremu, j e r  su već t r i  godine bez 
d ir e k to ra •

Potpredsjednik Ante Vukić:
I s t i č e ,  da se u tom pređuzeću k o lek t iv  već dugo igra  sa or= 

ganom u p ra v l ja n ja ,  zbog čega je potrebno da se pored VK radnika une= 
se kao uslov za imenovanje d irektora  i  srednja sprema.

Predsjednik Živko Babić:

Predlaže da se poređ o s t a l ih  uslova unese i  srednja strućna 
sprema sa odgovarajućim radnim iskustvom.

Potpredsjednik Vojin Mitrov: Smatra da je  i s t i c a n je  radnog 
iskustva  na rukovođećim radnim mjestima ostataK  p r o š lo s t i  k o j i  tre= 
ba l i k v i đ i r a t i ,  j e r  zašto ne bi mogao jedan in žen jer  sa 5 godina 
radnog iskustva  b i t i  dobar rukovodilac .

ZAKIJUČAP: Iz  svega p r o i z i l a z i  da bi  p o s ta v l ja n je  prakse na 
rukovodnim radnim mjestima kao uslov za imenovanje direktora zna= 
ć i l o  onemogućavanje i  e l im in iran je  mladih i  sposobnih strućnjaka da 
konkurišu za d ir e k t o r a .S o t a c i j a  d irektora  treba da omogući da na 
konkursima za d irektore  učestvuju pored r a n i j i h  đirektora i  mladi 
s t ru ć n ja c i  k o j i  nisu b i l i  na rukovođnim radnim mjestima a l i  su svo= 
jim rađom i  sposobnostima đokazali  da mogu uspješno rukovoditi  rad= 
nim organizacijama.Suprotna praksa bi neminovno dovela do zatvaranja 
kruga l i c a  k o j i  Ispunjavaju  uslove za direktora a to bi se štetno 
ođrazilo  na d a l j i  privredni ra z v o j .  Zbog toga svega Skupština opšti=  
ne smatra da uslove za imenovanje direktora Hotelsko u g o s t i t e l j s k o g  
preduzeća "Bosna” Banjaluka treba p o s t a v i t i  na s l i j e d e ć i  način:

-  Ekonomski fa k u l te t  sa najmanje ć e t i r i  godine radnog i s =  
kustva u s t r u c i  nakon diplomiranja i l i

-  Viša ekonomsko~l:omercijalna škola i l i  Viša t u r i s t i č k a  
škola за najmanje pet godina radnog iskustva u s t r u c i  nakon diplo= 
miranja,  i l i

-  Ekonomakt i l i  ođgovarajuća druga srednja škola sa najma= 
nje sedam godina radnog iskustva  u s t r u c i  nakon điplomiranja i l i

-  zvanje v isokokvali f ikovanog u g o s t i t e l j s k o g  radnika sa naj= 
manje sedam godina radnog iskustva  u s t r u c i  nakon s t ic a n ja  zvanja 
v isokokvali f ikovanog radnika«

Dopuna uslova sa ekonomskom,ođnosno odgovarajućom đrugom 
srednjom školom pokazuje se nužnom i  opravdanom^ obzirom da ovako 
p ro š iren i  u s lo v i  daju veću mogučnost izbora kandidata.

Ad.2 5 .

P r i je d lo g  Zakljućka o pregleđu Odluke o izmjeni Statuta 

Zanatskog preduzeća za remont i  s e r v i s  po l jopr ivrednih  mašina "Po= 

ljoremont" i z  Banjaluke.
Razmatrajući ovaj p r i je d lo g ,  utvrdjeno je  đa bi trebalo iz=
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mjeniti  uslove za imenovanoe direktora pređviđjene u Statutu u po= 
gledu radnog i s k u s tv a .

Predsjednik Živko Babić:

Smatra da bi r i  j e č i :  *'Radno iskustvo na rukovodećim rad= 
nim mjestima" trebalo  zam ijenit i  rječima "radnim iskustvom u s t r u c i " ,  
a dužina rađnog iskustva bi t reba la  b i t i  do 7 gođina*

Odbornik Oamančević:

3matra,da bi kad se već zalažemo za kvaliflkacionu struk= 
turu trebalo  vo đ it i  računa o tome da barem d ire k to r i  budu sa fakul= 
tetskom spremom.

Imajući u vidu izloženo,kao i  razloge navedene pod tačkom 
2 4 , a u vezi odredjivanja  uslova za imenovanje d irek to ra ,  Skupština 
opštine je  đoni je la  zaključak da se preporuči pređuzeću "Poljoremont" 
da u Statutu uslove za imenovanje direktora postavi  na s l i j e đ e ć i  na= 
č i n :

-  Mašinski fa k u lte t  sa 4 godine radnog iskustva u s t r u c i  
nakon d ip lom iran ja , i l i

-  Tehnička škola mašinskog smjera sa 5 gođina radnog is=  
kustva u s t r u c i  nakon d ip lom iran ja , i l i

-  zvanje v isokokvali f ikovanog automehaničara sa 7 godina 
radnog iskustva  u s t r u c i  nakon s t i c a n ja  zvanja.

Ađ. 2 8 .

P r i je d lo g  Rješenja  o korišćenju  budžetske rezerve .

I z v j e s t i l a c  načelnik S e k r e t a r i j a t a  za f in a n s i j e  Ismet
E š k i ć .

P r i j e d lo g  da se odobri korišćenje  tekuće budžetske re= 
zerve po buđžetu opštine Banjaluka za 1968.godinu u iznosu od din. 
2 3 »6o7 ,oo u svrhu kupovine sumporne banje u Gornjem Žeheru i  da se 
navedeni iznos prenese na tekući račun Запjsko-u gost ite l j j skog  pre= 
đuzeća u s te ča ju  Gornji Žeher, jednoglasno je usvojen.

Takodjer je  jeđnoglasno usvojen i  p r i je d lo g  da se odobri 
korišćen je  tekuće budžetske rezerve u iznosu od 3.000,00 dinara u 
svrhu učešća u troškovima proslave 25 gođ išn j ice  formiranja XIV 
Sređnjobosanske udarne brigade.Naveđeni iznos prenosi se na t e iu ć i  
račun Opštinskog odbora Saveza boraca Prnjavor sa naznakom za pros= 
lavu XIV brigađe.

Po pri jed logu da se dod i je le  sredstva  u iznosu od dinara
2 .ooo,oo kao pomoć Nogometnom klubu 3SK,vodjena je d i s k u s i j a .

Odbornik P a i l  I v i c a :

Upozorava da će se davanjem ovih sred«tva BSK-u s tv o r i=  
t i  nezađovoljstvo u gradu j e r  iraa još  k v a l i f ik o va n ih  klubova, zbog 
čega predlaže da se ovaj p r i je d lo g  odb i je .

Odbornik P lavč ić  Milorad:

xs t i č e ,  da je BSK stekao k v a l i f i k a c i j u  za I I  l igu ,obraz=  
la ž u ć i  da su sređstva  neophodne potrebna da bi se i z v r š i l e  pripreme
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i  nabavila oprema ( l 5 garnitura -  Зооо,оо dinara i  lo  lo p t i  - 15oo,oo 
đ inara) ,  nag lašava juć i  da grupa odbornika predlaže da se BSK-U dodi= 
j e l e  sredstva u iznosu od loooo,oo dinara.

Milorad Popović:

Predlaže da se đ o đ i j e l i  5 »ooo,oo d inara.

S a fe t  P i l ip o v ić :

Smatra, da je zahtjev opravdan.

I v a n i ć : "Predlažem da se skine od "Borca" ođređjeni iz= 
nos i  d o đ i je l i  BSK-u. U d i s k u s i j i  je  rečeno da se u BSE-u ras ip a ju  
sredstva»navodeći kao primjer pripreme u K.Varošu i  spavanje subotom 
na Šehit lucim a. "

Predsjednik Živko Babić s t a v l j a  na g lasan je  p r i j e d l o g c ;

a) đa se odbije zaht jev ,
b) đa se BSK_u đ o đ i je l i  2 . 000,00 dinara
c) da se povuće zaht jev .

P i l ip o v ić  i  P lavć ić  smatraju da je  iznos mali ,  a l i  ne 
žele odustati  od zahtjeva*

Rezultat  g lasan ja  je  s l i j e d e ć i :

ZAKIJUČAK: Dodje l ju je  se pomoć Nogometnom klubu BSK u 
iznosu od 2.000,00 dinara.

P r i je d lo g  naćelnika S e k r e t a r i j a t a  za privređu Romćević 
Vlade za plaćanje izrade Programa razvoja ško lstva  u iznosu od din.
7.000,00 jednoglasno je usvojen.

Afl« 1 7 »
Informacija  0 radu i  nalazu iKomisije koja je v r š i l a  pre = 

i s p i t i v a n j e  p r a v i ln o s t i  lo k a c i je  Škole za radnićka zanimanja u u l i c i  
Moše P i ja d e .

I z v j e s t i l a c  š e f  Ođsjeka za privredu Rodoljub Kovaćević.

Potpredsjednik Ante Vukić;
Upoznaje prisutne da je  Komisija održala sastanak i  bi= 

la  na l i c u  mjesta, nakon ćega je  došlo do k šre k c i je  projekta*
Sada je  faza kada se s v i  objekti  na to j  l o k a c i j i  ru še .
Cijena pripremnih radova Je i s t a ,  nema naknadnih troš= 

kova, ni smetnje oko izgrađnje ob jekta .
Ova informacija  j e  opširna,  te treba da se umnoži i  do= 

s t a v i  svim ođbornicima i  r a d i ju .

Sjednica je  završena u 16 časova.

ZAPISNIČAR, PREDSJSDAVAJUĆI,



D N J f i V N I  R E D

sa ajednice Skupštine opštine od 1 1 . 7 »1 9 6 8 .g .

/  ( l J  Osnovni zadaci Skupštine opštine i  njenih organa u 
sprovodjenju Smjernica Preda jedništva  i  lzvršnog 
komiteta CK SKJ i  govora druga T ita  na VI kongreeu 
SSJ ,

 ̂ ( Ž 7y . z v je š t a j  Predsjednika Skupštine opštine o i z v r š e -  
-^nju zaključaka Skupštine opštine donečenih povodom 

razmatranja Inform aoije  o elementarnim nepogodama,

v J / j . Vr n?ormaci j  a o upiau zajma za izgradnju i  rekonstruk-
* ^ ~ ^ c i j u  puteva u SRBiH,
vl /1J 4 « In form aci ja  o stanju  i  prohlemima z a š t i t e  na r^du,

\J I z v j e š t a j  o radu Fonda za jedničkih  r e z e rv i  za 
1967  .godinu,

y ( б . Ј I r i j e d l o g  Odluke o osnivanju Konda za k r e d i t i r a n je  
stamtene izgradn je  učeenika i  članova porodica uče- 
snika NOR-a,

^ ^ P r i j e d l o g  Odluke 0 uslovima otkazivan ja  ugovora 0 
zakupu poslovnih p r o s t o r i j a ,

8 J  P r i j e d lo g  Odluke 0 iz g r a d n j i  garaža»

У 9 . P r i j e d lo g  Zključka 0 odbijanju davanja sa g la a n o st i  
na otkaz ugovora 0 zakupu poslovnih p r o s t o r i j a  P re-  
duzeć«. PTT saobraćaja  od strane K leč in a  H ile  iz  
Banja Luke,

/л
P r i je d lo g  R ješen ja  c imenovanju članova Upravnog 
odbora Ponda za k r e d i t i r a n je  stambene izgradnje  
učesnika i  članova porodice učesnika NOR-a,

'//l v 4l 2 . P r i j e d lo g  Zaključka 0 odobrenju završnih računa 
p  7 fondova opštine Banja Luka za 1967»godinu,

У  Р Г 1 0 в4 1 О в Z a k l" k a  °  ~  S a e l a 8 ° 0 B t i
N x

J f

4 -

* /  4 »^
1 1 . P r i j e d lo g  R ješen ja  0 zaduženju opštine Banja Luka

na k r e d i t  od 2,454.9oo,oo dinara za kupovinu etanova 
za učeenike NOR.

s i j e k e  planove fondova opštine Banja Luka za 1968,
. godinu,

/vK'^ 14 . P r i je d lo g  R ješen ja  0 raz r je š en ju  gradjevinsi.og inspek- 
tora Skupštine opštine,

l l 5 . P r i j e d lo g  R ješen ja  0 p o stav l jen ju  gradjevinskog inspek- 
tora Skupštine opštine,
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1 6 . P r i j e d l o z i  r je e e n ja  i  zaklju6aka i z  o"blasti 
imovinsko-pravnih роз1оуа:

P r i j e d lo g  zakljuSka o d o d je l i  gradjevinskog n e iz -  
gradjenog z em lj iš ta  Stambenom preduzeću Banja Luka 
ra d i  p r o š i re n ja  Fabrike MKosmosMt

P r i je d lo g  zakl,1ucka o d o d je l i  gradjevinskog neiz-  
^radjenog z em lj i s ta  Stambenom preduzeću Banja Luka, 
ra d i  izgradn je  pjarking prostora u u l i c i  Moše i i j a d e ,

c) P r i j e d lo g  zaključka o d o d je l i  gradjevinskog n e iz-  
gradjenog zem ljiS ta  Stambenom preduzedu rad i  i z g r a -  
dnje stambene zgrade u u l i c i  Soše Mažara,

d) P r i j e d lo g  zakljućka o d o d je l i  gradjevinskog n e iz -  
gradjenog zemljinta Stambenom preduzeću Lanja Luka 
rad i  izgradn je  univerzalne prodavnice u u l i c i  Miše 
Stupara,

e) P r i j e d lo g  zaklju^ka o d o d je l i  gra jev inskog n e iz -  
gradjenog z e m l j i š ta  Stambenom preduzeću Бапја Luka 
rad i  p ro š i re n ja  Pahrike MCelu lozeMf

f)  P r i j e d lo g  zakljućka o d o d je l i  gradjevinskog n e iz -  
gradjenog z em lj i š ta  Stambenom preduzeću Banja Luka 
ra d i  izgradn je  stambene zgrade u u l i c i  Avde Herce- 
govca,

g) P r i j e d lo g  zakljućka o d o d je l i  gradjevinskog neiz-  
gradjenog z e m l j i š ta  S^ambenom preduzeću Banja Luka 
rad i  izgradn je  atambene zgrade u Kozarskoj u l i c i ,

h) P r i j e d lo g  zaključka o dozvoli  prodaje p o l jo p r iv re d -  
nog z e m l j i š ta ,  u društvenoj s v o j i n i  Kovadević (Miše) 
Tomi u k .o .  Ivan jska  rad i  izgradnje  stambene zgrade,

i )  P r i j e d lo g  r j e š e n ja  o u tv rd j iv an ju  opšteg in te r e s a  za 
p o s ta v l ja n je  objekta za prenos i  rasvodjen je  e le k -  
t r ičn e  en erg i je  na zem ljištu  u k .o,Dragočaj  i  to: 
k . ć .b r . 1 3 2 o / 4  i  1 3 1 6 / 2  upisane u z k . u l . b r . 76 k .o .  
Dragoćaj•

D o p u n a  D n e v n o g  r e d a

Ч
, г  o
(9 -) з.

In form acija  0 radu i  nalazu Komisije  koja  je  v r š i l a  
p r e i s p i t i v a n je  p ra v i ln o e t i  l o k a c i j e  Škole za radnička 
zanimanja u u l i o i  Moše P i ja d e ,

In form aci ja  0 izv ršen ju  zakljućaka Skupštine opštine 
donesenih na s je d n ic i  2 4 .6 . 19 6 8 .godine povodom razma- 
t ra n ja  In form aci je  0 upotrebi sredstava  Ponda za pu- 
teve opštine Banjaluka za 1 9 6 8 .godinu»

P r i j e d lo g  Odluke 0 dopuni Odluke 0 opštinskim 
administrativnim taksama,

V
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2  оо P r i je d lo g  Odluke o izmjenama Ođluke o radnom 
vremenu u organima uprave Skupgtine opštine 
Banjaluka,

5 * P r i j e d lo g  R ješen ja  o zaduženju opštine Banjaluka 
na iznos od 5oof ooo#oo dinara ,

\J 6.
Ј џ

0

1М 9*

P r i je d lo g  R ješen ja  o koriSđenju Rezervnog fonda 
opštine Banjaluka,

P r i j e đ lo g  Zaključka o potvrd jivan ju  Statuta  
Mjeene zajeTnice Š ia i iđ i ,

P r i je đ lo g  Zaključka o pregledu Odluke o izmjeni 
S tatuta  Hotelskog ugostite^skog preduzeda "Bosna

P r i j e d lo g  Zaključka o pregleđu Ođluke o izmjeni 
Statuta  pređuzeda HPoljoremontH#

P r i je d lo g  R ješen ja  o u tv rđ j iv an ju  opšteg in te re s a
za izgradnju nisko-naponeke mreže u Dragošaju,
\

P r i je đ lo g  Zcključka o davanju na korišdenje  
gradjevinskog zem lj iš ta  u u l i c i  Rudarskoj Mirnić 
Gojku i z  Bonjaluke.
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